

Association canadienne de Linguistique
Canadian Linguistic Association

Président/President

Pierre Léon, University of Toronto

Vice-Président/Vice President

Marie Surridge, Queen's University

Secrétaire-Trésorier/Secretary-Treasurer

Paul Pupier, Université du Québec à Montréal

Rédacteur/Editor

William Cowan, Carleton University

Membres adjoints/Members at large

Douglas Walker, University of Ottawa

Bernard Rochet, University of Alberta

L'Association canadienne de Linguistique a été fondée le 27 mai 1954 à l'Université du Manitoba. L'Association vise à promouvoir l'étude de la linguistique au Canada. Le montant de la cotisation pour les membres de l'Association, abonnement à la *Revue* compris, est de \$30 par an (\$10 pour étudiants), et doit être versé au Secrétaire-Trésorier: Paul Pupier, Dép. de linguistique, UQAM, C.P. 8888, Succ. A, Montréal, Québec H3C 3P8; (514)282-3517. Les annonces pour le Bulletin doivent être adressées au Secrétaire-Trésorier.

La publication de cette revue est rendue possible par les subventions du Conseil de recherches en sciences humaines du Canada.

The Canadian Linguistic Association was formed May 27 1954, at the University of Manitoba, with the principal aim of promoting the study of linguistics in Canada. Membership fees, which include a subscription to the *Journal*, are \$30 a year (\$10 for students), and should be paid to the Secretary-Treasurer: Paul Pupier, Dép. de linguistique, UQAM, C.P. 8888, Succ. A, Montréal, Québec H3C 3P8; (514)282-3517. Announcements for the Bulletin should be sent to the Secretary-Treasurer.

The SSHRC makes the publication of this journal possible through its grants.

CONTENTS/SOMMAIRE

Pierre Léon	
<i>Voyelles/consonnes: Hiérarchie phonématique</i>	235
Terry Piper	
<i>On the Difference Between L1 and L2 Acquisition of Phonology</i>	245
Jan van Voorst	
<i>The Structure of Aspect</i>	261
Reviews/Comptes rendus	
Patricia Balcom: Wells, <i>Language Development in the Pre-School Years</i>	277
Denis Bouchard: Muysken et Riemsdijk, <i>Features and Projections</i>	279
Matthew Dryer: Givón, <i>Topic Continuity in Discourse</i>	285
L.G. Kelly: Bynon and Palmer, eds., <i>Studies in the History of Western</i> <i>Linguistics</i>	288
Richard Kidd: Rochemont, <i>Focus in Generative Grammar</i>	289
Jean-Marcel Léard: Wilmet, <i>La détermination nominale</i>	297
Marc Picard: Lemieux et Cedergren, <i>Les tendances dynamiques du français</i> <i>parlé à Montréal</i>	300
Keren Rice: Kaisse, <i>Connected Speech</i>	303
Co Vet: Sgall, Hajičová and Panevová, <i>The Meaning of the Sentence in its</i> <i>Semantic and Pragmatic Aspects</i>	312
Books Received/Livres reçus	317

Canadian Journal of Linguistics
Revue canadienne de Linguistique

32(3) : 235-320
Sept./sept. 1987